
Forslag fra Kristian Bluhme i nr. 50 vedrørende tilmelding til snerydning af selve Tritonvej. 

 

Jeg har igennem de sidste år været ansvarlig for at koordinere snerydning af selve Tritonvej samt 
parkeringspladser. Stierne er tilmeldt automatisk snerydning. 

Det er et tungt arbejde – særligt i et år med så meget sne. Opgaven rummer løbende koordinering med 
Gug Anlæg på mail, med planlægning af hvornår de skal komme. Blot i 2024 er det blevet til 55 mails, 
sendt til Gug Anlæg. 

Svigtes opgaven risikerer vi, at beboere ikke kan komme på arbejde, eller nogle falder og slår sig, fordi 
der slet ikke er saltet. 

Jeg har selv gået og hygget mig med at salte en del gange (300 kg salt er det blevet til i år). Men da jeg 
stopper i bestyrelsen snart, så synes jeg ikke vi kan overlade så meget ekstraarbejde til en bestyrelse, 
som i forvejen står med så meget andet. 

Vi giver ca. 28.000 om året ca. for at få saltet/skrabet stierne automatisk. Hver tilkald med 
sneskrabning koster 1.725,- pr. gang. Det koster 812,- hvis det er rent saltning. 

Tilmelder vi os den automatiske ordning, så koster det i stedet et fast beløb på 23.000,- om året at få 
saltet/skrabet vejen og parkeringspladserne, udover de ca. 28.000,- 

 
Ordningen blev vedtaget for at spare penge, og det har vi også gjort. Der kan spares omkring 10-12.000 
om året på sæsoner uden meget saltning, ved at vi selv håndterer det. 

 

Forslag 1: 
Jeg vil gerne foreslå, at vi får tilmeldt os den automatiske ordning, så vi ikke selv skal stå for 
koordinering af snerydningen. 

 

Forslag 2: 

Hvis forslag 1 ikke vedtages, så foreslår jeg at der udpeges en snekoordinator i foreningen (ikke 
nødvendigvis bestyrelsesmedlem), der får et honorar på f.eks. 3.500,- årligt (beløb kan vendes på 
generalforsamlingen) for at håndtere opgaven. 

 

  


